





























"The Silent Strength of Liu Xia" comprises 26 photographs made by Beijing photographer and poet (wife of 2010 Nobel Peace Prize Laureate Liu Xiaobo). This show premiered in Boulogne, France in October 2011. Most recently it was on view at the Italian Academy at Columbia University, New York. The current exhibition will be held at the City University of Hong Kong and the Hong Kong Arts Centre -- the first showing of these pictures on Chinese soil.

《沉默的力量》攝影展(The Silent Strength of Liu Xia)包涵北京攝影家、詩人劉霞的26張黑白攝影作品。她的丈夫是2010年諾貝爾和平獎得主劉曉波。這些作品於2011年10月於法國布洛涅(Boulogne)首次面世,繼之在美國哥倫比亞大學意大利學院展出。作品如今移師香港,分別展於城市大學及香港藝術中心。這些震撼人心的作品首次在中國土地上展覽。

Date 日期 / 9/6/2012 – 14/6/2012; 16/6/2012 – 22/6/2012 Venue 地點 / City University of Hong Kong 香港城市大學

Date 日期 / 26/6/2012 - 2/7/2012

Venue 地點 / 5/F, Pao Galleries, Hong Kong Arts Centre

香港藝術中心包氏畫廊五樓

Curated by 展覽策劃人

photography critic and historian A. D. Coleman and philosopher Guy Sorman. 展覽策劃人 攝影評論家、歷史學家A. D. Coleman、哲學家Guy Sorman

Touring exhibition presented by 巡迴展覽策劃 Flying Dragon LLC, info@flyingdragonllc.com

Hong Kong exhibition co-presented by 香港展覽籌劃 Independent Chinese PEN Centre 獨立中文筆會

We would like to thank the generous support by PEN American Center. 鳴謝美國筆會的慷慨支持。







